

No. 69732

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 55956. **International Fund for Agricultural Development and China**

Financing Agreement (Sustaining Poverty Reduction through Agribusiness Development in South Shaanxi (SPRAD-SS)) between the People's Republic of China and the International Fund for Agricultural Development (with schedules and General Conditions for Agricultural Development Financing dated 29 April 2009, as amended in April 2014). Rome, 7 May 2018

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Fund for Agricultural Development, 30 September 2019

Done at New York on 26 March 2020

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 55956. **Fonds international de développement agricole et Chine**

Accord de financement (Soutenir la réduction de la pauvreté par le développement de l'agro-industrie dans le sud du Shaanxi) entre la République populaire de Chine et le Fonds international de développement agricole (avec annexes et Conditions générales applicables au financement du développement agricole en date du 29 avril 2009, telles qu'amendées en avril 2014). Rome, 7 mai 2018

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Fonds international de développement agricole, 30 septembre 2019

Fait à New York le 26 mars 2020

Pour le Secrétaire général